
 

 

KOERU KESKKOOLI HOOLEKOGU  2023/2024 tegevuse aruanne 

 

Hoolekogu koosseis: 

Raido Johanson - gümnaasiumiõpetajate esindaja 

Anne-Ly Pihlak-  põhikooliõpetajate esindaja 

Katrin Perlin- põhikooli lastevanemate esindaja, hoolekogu esimees 

Merle Aruoja- põhikooli lastevanemate esindaja, hoolekogu aseesimees 

Pilvi Pettai- 1. kooliastme õpilaste vanemate esindaja 

Maret Kool- gümnaasiumi õpilaste vanemate esindaja 

Rainis Adson- õpilaste esindaja 

Sigrid Saar - vilistlaste esindaja 

Ülle Jääger - kooli toetava organisatsiooni esindaja (Koeru Haridus-ja Kultuuriselts) 

Alari Teppan - kooli pidaja esindaja 

 

2023/2024  õ/a tegemised  (kokku 6 koosolekut, s.h 2 elektroonilist):  

 25.09  koosolekul kinnitati hoolekogu 23/24 tööplaan; kooskõlastati õppekava muudatused 

(hoolekogu ettepanek, et uues õppekavas võiks e-õppepäevade puhul olla pikem etteteavitamise 

aeg nt 2 nädalat); uuriti õpetajate koolituste plaani ning kooli arengukava edenemise protsessi; 

koolibusside ületäituvuse mured ja kirjavahetus Ühistranspordikeskusega. 
 

 11.12 koosolekul oli päevakorras kooli põhimääruse muutmine seoses Järva Valla 

Noorsootöökeskuse struktuurilise muudatuse eelnõuga. Koosolekul osalesid valla 

noorsootöökeskuse juhataja, vallavanem, abivallavanem, hariduse peaspetsialist, kooli huvijuht 

ja õppekoordinaator. Tutvustati planeeritavat muudatust, millega valla kõigi koolide 

õppetööväline tegevus saaks noorsootöökeskuse ülesandeks.  Hoolekogu liikmete arvamuse 

kohaselt ei nähtu aga Koeru kooli õpilaste arvu ja huvijuhi täiskohta arvestades  hästi toimiva 

süsteemi ümberstruktureerimisest suurt kasu.   Lisaks tutvustas õppekoordinaator I pa tegevusi 

ning direktor andis ülevaate kooli eelarvest. 
 

 

 25.03 koosolekul andis hoolekogu arvamuse  dokumendile „Koeru Keskkooli palgakorralduse 

põhimõtted“ (kommentaare ei olnud); arutati õppekava üldosa; kooli arengukava. Planeeriti uut 

hoolekogu rahulolu küsitlust õpilastele. Seoses huvijuhi ametikoha kaotamisega alates maist 

selgitas direktor õppevälise töö ja lõpuürituste planeerimist, korraldamist ja vastutajaid. 
 

 05.06 koosolekul tutvustas õppekoordinaator kooli uut õppekava ja muudatusi selles (I kooliaste 

üldõppele, A-võõrkeelega varasem alustamine 2.klassis, arvutiõpetuse osas võimalik kehalise 

kasvatuse tundide vähenemine 2.klassis). Hoolekogu liikmete arvamuse kohaselt tuleks kehalise 

kasvatuse tundide arv säilitada olemasoleval tasemel. Õpilaste rahulolu küsitluse kokkuvõte. Info 

2024/2025 õ/a, vabadest ametikohtadest. 
 

 

 16.07 e-koosolekuga valiti hoolekogu esindaja kooli direktori konkursi komisjoni. 
 

 03.10 e-koosolekul kooskõlastati kooli õppekava muudatused. 

 

 


